



CLUB MARRIOTT™ 萬譽會會籍優惠 (English below)

萬譽會是一個涵蓋整個亞太地區的全面的餐飲會員計畫。萬譽會作為強大的餐飲及活動計畫，為您於 16 個國家及地區、17 個品牌、330 多家參與酒店和 1,000 多家餐廳及酒吧，提供各種住宿禮遇、餐飲優惠、以及其他專屬的誘人特權與體驗。

貴為香港天際萬豪酒店萬譽會會員，您可在 12 個月有效期內，於所有參與酒店及度假酒店都可享受到無限次數的用餐及住宿優惠。

會員卡優惠

餐飲優惠

- 會員於香港天際萬豪酒店用餐，可享食物及酒水帳單之 7 折優惠，共同用餐人數最多 20 人。
- 會員於亞太區其他萬豪國際集團與萬譽會合作之酒店用餐，可享食物及酒水帳單至多 8 折優惠，共同用餐人數最多 10 人。折扣適用於飯店提供的酒水，包括酒精飲料以及非酒精飲料。
- 會員於日本參與計畫之萬豪酒店用餐時，可享食物帳單 8 折優惠即酒水帳單 85 折優惠
- 會員於香港 JW 萬豪酒店用餐，可享食物及酒水帳單之 85 折優惠，共同用餐人數最多 10 人。
- 以下是香港天際萬豪酒店參與餐廳之具體優惠：
 - 會員單獨用餐可享餐飲賬單七折優惠；會員與一至十九位賓客用餐可享餐飲賬單七折優惠；
 - 在不適用日期內或售票推廣活動用餐可享餐飲賬單八五折優惠；
 - 在喜慶節日期間於萬豪中菜廳享用套餐時可享八五折優惠；

- 在會員生日的月份內,八人以內於萬豪中菜廳單點菜單或於天際咖啡室享用自助餐時可享五折優惠。(僅限購於香港天際萬豪酒店之會員)

住宿優惠

- 最優惠房價(Best Available Rate)八折優惠適用於亞太區內參與計劃之酒店(星期五及六入住)及度假酒店(星期一至日入住)。香港天際萬豪酒店的會員入住本酒店時最多可獲得八折最優惠房價優惠(星期一至日),需視乎酒店客房供應情況而定。

其它優惠

- 會員可憑有效會員咭於香港天際萬豪酒店盡享下列精彩優惠(不限使用次數)。

- 健身及水療中心

水療服務 - 水療目錄內之一小時或以上身體及面部護理

a) 星期一至四: 8折優惠 b) 星期五至日: 9折優惠

健身會籍

a) 半年會籍: 9折優惠 b) 全年會籍: 8折優惠

禮賓部

於酒店用餐、享用健身中心設施、水療服務或登記入住,可享3小時免費泊車優惠

宴會部

惠顧標準宴會套餐可享9折優惠。標準宴會套餐包括標準婚宴套餐、聖誕套餐或周年晚宴套餐,但不包括促銷推廣如夏日婚宴套餐。此優惠僅限於原本套餐,不能更改任何套餐內容。

預定及簽署合約時需出示有效會員咭方可享受此優惠。

會員禮券優惠

- 禮券乙張: 免費雙人自助早餐或雙人早晨套餐, 2位於天際咖啡室早餐時段適用。星期一至日適用。可自由轉讓禮券。
- 禮券乙張: 免費雙人自助午餐, 2位於天際咖啡室午餐時段適用。星期一至日適用。可自由轉讓禮券。
- 禮券乙張: 免費雙人自助晚餐, 2位於天際咖啡室晚餐時段適用。星期一至日適用。可自由轉讓禮券。
- 禮券乙張: 酒廊買一送一下午茶餐券, 2位於酒廊下午茶時段適用。(視酒店供應情況而定)星期一至日適用。可自由轉讓禮券。
- 禮券乙張: 免費1磅蛋糕, 2至6位於酒店餐廳適用; 或免費2磅蛋糕, 7位或以上於酒店餐廳適用, 星期一至日適用。不可轉讓禮券。
- 禮券三張: 免費精選餐酒一瓶, 2位或以上於天際咖啡室或萬豪中菜廳晚餐時段適用。星期一至日適用。可自由轉讓禮券。

- 禮券乙張：團體用餐 5 折優惠，12 位以內於萬豪中菜廳午餐或晚餐零點菜單適用。星期一至日適用。不可轉讓禮券。
- 禮券乙張：團體用餐 5 折優惠，12 位以內於天際咖啡室自助午餐或晚餐適用。星期一至日適用。不可轉讓禮券。
- 禮券乙張：免費精選氣泡酒一瓶，8 位或以上於天際咖啡室或萬豪中菜廳任何用餐時段適用。每次惠顧只可使用一張禮券。可自由轉讓禮券。
- 禮券乙張：免費精選香檳酒一瓶，適用於萬豪中菜廳每席 12 位之指定慶祝生日或滿月晚宴套餐。可自由轉讓禮券。

****優惠券適用香港天際萬豪酒店之使用條款及細則**



請瀏覽萬譽會網站 www.myclubmarriott.com 獲得最新的參與會員計畫之

酒店、餐廳、酒吧名單及會員專屬優惠

請連絡香港萬譽會團隊 **+852 2126 7068** 獲得更多資訊

下載 [萬譽會應用程式](#)



CLUB MARRIOTT™ MEMBERSHIP BENEFITS

Club Marriott™, the most comprehensive region-wide food and beverage loyalty program across Asia Pacific. This powerful dining membership program gives exclusive access and experiences across 15 regions and 19 brands, with over 350 participating hotels and more than 1,000 restaurants and bars to choose from.

As a member of **Hong Kong SkyCity Marriott Hotel**, you gain access to the following unlimited dining and accommodation benefits at participating hotels and resorts for 12 months.

Membership Card Benefits

DINING BENEFITS

- 30% off food and beverage for up to a maximum of 20 guests at Hong Kong SkyCity Marriott Hotel
- Up to 20% off food and beverage for up to 10 people at participating Marriott International Hotels in Asia Pacific
- 20% off food and 15% off beverages for up to 10 people at participating hotels in Japan
- 15% off food and beverage for up to 10 people at JW Marriott Hotel Hong Kong
- The Club Marriott membership card is valid on an unlimited basis at restaurants directly operated by Hong Kong SkyCity Marriott Hotel, as follows:
 - 30% off food and beverage for up to 20 people
 - 15% off food and beverage during festive discount blackout date and ticket sales event
 - 15% off set menu during the festive season at Man Ho Chinese Restaurant
 - 50% off a-la-carte menu at Man Ho Chinese Restaurant and buffet at Skycity Bistro with a maximum of eight (8) people in the birthday month of the member

ACCOMMODATION BENEFITS

- Up to 20% off the Best Available Rate on weekends (*Friday & Saturday*) at participating Marriott International hotels, and Monday to Sunday at participating resorts across the Asia Pacific region.
- Up to a 20% off the Best Available Rate from Monday to Sunday at Hong Kong SkyCity Marriott Hotel only (*subject to the hotel's availability*)

OTHER BENEFITS

- 20% off from Monday to Thursday and 10% off from Friday to Sunday on any 1-hour or above treatments
- 10% off half-year Health Club membership and 20% off yearly Health Club membership
- 3 hours of complimentary parking when dining in outlets or using SPA and Health Club facilities or when staying at hotel
- 10% off standard catering event package

Vouchers**

- 1 X complimentary breakfast buffet for 2 people or Set Breakfast for 2 people at SkyCity Bistro (*valid for breakfast only, from Monday to Sunday*)
- 1 X complimentary lunch buffet for 2 people at SkyCity Bistro (*valid for lunch only, from Monday to Sunday*)
- 1 X complimentary dinner buffet for 2 people at SkyCity Bistro (*valid for dinner only, from Monday to Sunday*)
- 1 X buy one & get one free afternoon tea set at The Lounge from Monday to Sunday
- 1 X complimentary 1lb-birthday cake for 2 to 6 people or one complimentary 2lb-birthday cake for 7 people or above dining at SkyCity Bistro or Man Ho Chinese Restaurant, from Monday to Sunday

- 3 X complimentary bottle of selected house wine at SkyCity Bistro or Man Ho Chinese Restaurant (*valid when a minimum of 2 people dine during dinner period from Monday to Sunday*)
- 1 X 50% off group dining for a table of maximum 12 diners at Hong Kong SkyCity Marriott Hotel – Man Ho Chinese Restaurant for a-la-carte menu during lunch or dinner period from Monday to Sunday
- 1 X 50% off group dining for a table of maximum 12 diners at Hong Kong SkyCity Marriott Hotel – SkyCity Bistro for buffet only during lunch or dinner period from Monday to Sunday
- 1 X complimentary bottle of house sparkling wine when minimum of 8 people dining at Hong Kong SkyCity Marriott Hotel - SkyCity Bistro or Man Ho Chinese Restaurant (*only one voucher can be used per check, per table, per visit*)
- 1 X complimentary bottle of house champagne for each table of 12 people Birthday or Full Moon Dinner Package at Man Ho Chinese Restaurant

***Terms & conditions apply.*



Please visit www.myclubmarriott.com for the latest listing of participating hotels, restaurants and bars as well as member exclusive offers.

Kindly contact the Club Marriott office at **+852 2126 7068** for more information

Download the [Club Marriott Mobile App](#)

